
ЖИТОМИРСЬКА РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л № 5 

 

Позачергова четверта сесія 15.01.2021 р. 

8 скликання м. Житомир 

10-00 год. 

Велика зала засідань районної ради 

 

Всього обрано депутатів – 54. 

 

Відповідно до статті 32 Регламенту Житомирської районної ради депутати 

зареєструвалися для участі у роботі позачергової четвертої сесії Житомирської 

районної ради 8 скликання за допомогою автоматизованої електронної Системи 

голосування «Рада Голос». 

На початку засідання зареєструвались 35 депутатів (список додається). 

 

Після оголошення про початок пленарного засідання звучить гімн. 

 

Засідання проводиться з дотриманням встановлених на період карантину 

протиепідеміологічних та санітарних норм. 

 

Головує на пленарному засіданні позачергової четвертої сесії голова 

районної ради Блощинський О.С. 

 

На пленарне засідання сесії запрошені:  

1. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови Житомирської 

районної державної адміністрації. 

2. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

 

СЛУХАЛИ: Про лічильну комісію. 

Депутат районної ради Петренко Ю.Б. запропонувала сформувати лічильну 

комісію позачергової четвертої сесії у складі трьох депутатів відповідно до 

Регламенту роботи районної ради, персонально: Журба О.О., Уткіна А.П., 

Поліщук В.Ю. 

 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію пленарного засідання позачергової 

четвертої сесії у складі трьох депутатів: 

1. Журби Олега Олександровича. 

2. Уткіної Аліни Петрівни. 

3. Поліщука Володимира Юрійовича. 



 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 35. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим запрошено членів лічильної комісії зайняти робочі місця за 

столом і бути готовими до роботи. 

 

Голова районної ради нагадав, що відповідно до регламенту лічильна 

комісія слідкує за процесом голосування, а після його завершення візує 

протокол поіменного голосування. Звернувся до депутатів з проханням про те, 

що у разі виникнення у депутатів конфлікту інтересів при розгляді питань 

порядку денного сесії та ухваленні рішень, депутати мають повідомити про це 

відповідно до статті 59-1 Закону України «Про місцеве самоврядування в 

Україні». 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження порядку денного позачергової четвертої сесії 

районної ради. 

 

Інформує: Блощинський О.С., голова районної ради, ознайомив із переліком 

питань, що пропонуються для розгляду на пленарному засіданні, зазначив, що 

включені лише звернення голів депутатських фрацій Житомирської районної 

ради 8 скликання. Запропонував взяти цей порядок денний в цілому. 

 

На розгляд сесії пропонується внести наступні питання: 

1. Про звернення депутатів Житомирської районної ради VIII скликання 

до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України та 

Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики 

та комунальних послуг, «Про недопущення підвищення тарифів на постачання 

та розподіл електричної енергії, постачання та розподіл природного газу, 

житлово-комунальні тарифи для населення». 

2. Про звернення депутатів Житомирської районної ради VIII скликання 

до Прем’єр-міністра України Шмигаля Д.А. та Голови Фонду Державного 

майна України Сенниченка Д.В. щодо передачі газових мереж в комунальну 

власність сільських, селищних, міських та об’єднаних територіальних громад. 

3. Різне. 

 

ВИРІШИЛИ: Затвердити цей порядок денний в цілому. 

 



ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 34. 

«Проти»- 1. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

Розгляд питань порядку денного: 

 

 

1. Про звернення депутатів Житомирської районної ради VIII 

скликання до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету 

Міністрів України та Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, «Про 

недопущення підвищення тарифів на постачання та розподіл електричної 

енергії, постачання та розподіл природного газу, житлово-комунальні 

тарифи для населення». 

 

Інформує: Блощинський О.С., голова районної ради, повідомив, що 

депутати Житомирської районної ради вкрай стурбовані ситуацією щодо 

чергового підвищення цін на енергонросії. В умовах загальнодержавного 

карантину, зростання безробіття та рівня бідності громадян, падіння 

економіки, продовжується тиск на громадян шляхом постійного підвищення 

тарифів на житлово-комунальні послуги, а саме – на постачання та розподіл 

електричної енергії, постачання та розподіл природнього газу. Тому депутати 

Житомирської районної ради 8 скликання, наполягають, щоб керівництво 

держави дослухалось до вимог громадян та вжило невідкладних заходів, щодо 

відновлення державного регулювання цін на газ, пільгових тарифів на 

електроенергію (текст звернення додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: Мущицька Ю.І., депутат районної ради, внесла поправку в 

текст звернення, зазначивши, що відчутних збитків після чергового підвищення 

цін на енергоносії зазнають не тільки підприємці та підприємства, а й всі 

споживачі послуг. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення Про звернення депутатів Житомирської 

районної ради VIII скликання до Президента України, Верховної Ради України, 

Кабінету Міністрів України та Національної комісії, що здійснює державне 

регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, «Про недопущення 

підвищення тарифів на постачання та розподіл електричної енергії, постачання 



та розподіл природного газу, житлово-комунальні тарифи для населення» за 

основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 35  

«Проти»- 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

Головуючим поставлено на голосування пропозицію депутата 

Мущицької Ю.І.: 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 35. 

«Проти» 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з цього питання з урахуванням всіх змін 

та доповнень (в цілому). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 35. 

«Проти» 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0.  

Рішення прийнято.Результати поіменного голосування додаються. 

 

Депутати Сарно А.В. та Цимбалюк П.П. залишили сесійну залу. 

Кількість зареєстрованих депутатів на сесії – 33 (список додається). 

 

 

2. Про звернення депутатів Житомирської районної ради VIII 

скликання до Прем’єр-міністра України Шмигаля Д.А. та Голови Фонду 

Державного майна України Сенниченка Д.В. щодо передачі газових мереж 

в комунальну власність сільських, селищних, міських та об’єднаних 

територіальних громад. 

 

Інформує: Блощинський О.С., голова районної ради, запропонував 

підтримати дане звернення, оскільки депутати занепокоєні ситуацією, що 



склалась у сфері газопостачання. Тому в межах своїх повноважень, визначених 

Конституцією та законами України, районна рада звертається до всіх гілок 

влади із закликом вплинути на ситуацію та захистити громадян від 

негативного впливу зростання цін (текст звернення додається). 

 

ВИСТУПИЛИ: Стах В.М., депутат районної ради, запропонував внести правку 

в звернення, зазначивши, що передавати газові розподільчі мережі та 

устаткування у власність територіальних громад – після надходження від них 

відповідних клопотань. Вніс технічну правку у текст звернення, а саме: 

необхідно слова «саме головне» замінити на «найголовніше». 

Романчук О.В, депутат районної ради, зазначив, що територіальні громади 

повинні звертатися про передачу газових мереж у власність самостійно. 

Блощинський О.С., голова районної ради, вислухавши всі питання, 

відповів, що передача газових мереж у власність об’єднаних територіальних 

громад дасть можливість громадам бути спроможними здійснювати місцеве 

самоврядування у всіх сферах своєї діяльності. І надасть можливість громадам 

надавати послуги на більш якісному рівні та за адекватними тарифами. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти звернення депутатів Житомирської районної ради 

VIII скликання до Прем’єр-міністра України Шмигаля Д.А. та Голови Фонду 

Державного майна України Сенниченка Д.В. щодо передачі газових мереж в 

комунальну власність сільських, селищних, міських та об’єднаних 

територіальних громад (за основу). 

 

ГОЛОСУВАЛИ:  

«За» - 33. 

«Проти» 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

Депутат Сарно А.В. повернувся до сесійної зали. 

Кількість зареєстрованих депутатів на сесії – 34 (список додається). 

 

Головуючим було поставлена на голосування пропозиція депутата 

Стаха В.М. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 34. 

«Проти» 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» -0. 



Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти звернення депутатів Житомирської районної ради VIII 

скликання до Прем’єр-міністра України Шмигаля Д.А. та Голови Фонду 

Державного майна України Сенниченка Д.В. щодо передачі газових мереж в 

комунальну власність сільських, селищних, міських та об’єднаних 

територіальних громад з урахуванням всіх змін та доповнень (в цілому). 

 

ГОЛОСУВАЛИ: 

«За» - 34. 

«Проти» 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято. Результати поіменного голосування додаються. 

 

 

3. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Собко Т.Д., депутат районної ради, запитав про стан вирішення питання з 

кадровим резервом на даний час в районних радах Житомирського району. 

Оверкович Г.В., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

відповіла, що оголошення про вакантні посади розміщено на офіційному сайті 

ради. 

Міщенко О.В., депутат районної ради, задав питання щодо вільних 

залишків коштів по районним радам та поцікавився станом вирішення питання 

щодо передачі нерухомого майна лікарні, бібліотеки на вул. Покровській та 

аптеки, що розташована по вул. Вокзальна, 1. 

Собко Т.Д., депутат районної ради, повідомив, що майно КНП 

«Житомирська багатопрофільна опорна лікарня» вже зареєстровано в 

Новогуйвинській ОТГ. 

Оверкович Г.В., керуючий справами виконавчого апарату районної ради, 

доповіла, що всі питання під контролем і будуть винесені на п’яту позачергову 

сесію районної ради. Також нагадала депутатам про терміни подачі декларації 

за 2020 рік. 

 

Перелік питань порядку денного пленарного засідання позачергової 

четвертої сесії вичерпано. 

Зауважень, пропозицій, доповнень щодо ведення засідання та інших питань 

не надходило. 

 



Позачергову четверту сесію головою районної ради Блощинським О.С. 

оголошено закритою. 

 

Звучить гімн. 

 

 

Голова районної ради   О. БЛОЩИНСЬКИЙ  

 
 

 

Керуючий справами виконавчого апарату   Г. Оверкович 

«___» ____________ 2021 р. 

 


